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Herlev  
 Kommune 

 

Kildegårdskolen 
Telefon 

 44 52 55 50 

 44 52 56 00 

 

 

 

 

 

Kildegårdskolens - Skolebestyrelsesmøde  

 

Mødeindkaldelse Dato: 21. november Tid: 17:15-20:00 

Mødested, afd.  Øst 

Forplejning Lisbeth 

Skolebestyrelsens 
medlemmer:  

Marie Topp, Lisbeth Hædersdal, Camilla Tvernø, Knud Frederiksen, Janne Petersson, 
Niels Egebjerg, Michael Skat Barrett, Pia Larsen, Rune Barslund, Ardi Shaqiri, Yosef 
Nasser 

Kommunalbestyrelsens 
repræsentant 

Hanne Bjørn  

Tilstede  
Marie Topp, Lisbeth Hædersdal, Camilla Tvernø, Knud Frederiksen, Janne Petersson, 
Niels Egebjerg, Michael Skat Barrett, Pia Larsen, Ardi Shaqiri, Yosef Nasser 

Afbud Rune Barslund,  

Ikke meldt afbud  

Referent  Jonas Skjødt/Persheng Jamour 

Ordstyrer Niels 

Indbudte  Lonnie Henriksen 

 

Dagsorden 

1. Kl. 17:15 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af mødeleder og ordstyrer 2 

2. Kl. 17.20 Aftale om video efter mødet + hvem der opsummere aktioner 2 

3. Kl. 17.20 Sang 2 

4. Kl. 17:25 Meddelelser 2 

5. Kl. 17:50 Rettighedsrådet 2 

6. Kl. 18:00 Ferieplan 2025/26 3 

7. Kl. 18:15 Rynkeby skoleløb - noget for KGS? 3 

8. Kl. 19:00 Skolehjemsamarbejde (faciliteret) 3 

9. Kl. 19:45 Indkomne forslag 4 

10. Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen 4 

11. Næste møde d. 18. december 4 

12. Evt. 4 
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1. Kl. 17:15 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af 
mødeleder og ordstyrer 

 

Referat: Godkendt 

Velkommen til Michael 

 

2. Kl. 17.20 Aftale om video efter mødet + hvem der opsummerer aktioner 

Knud og Lisbeth 

 

3. Kl. 17.20 Sang 

Regnvejrsdag i november 

 

4. Kl. 17:25 Meddelelser 
 

Elevråd 

Øst: 

● Ønske om elkedel og mikrobølgeovn til mellemtrinnet sendt til skoleleder 
● Drøftelse om sko på indendørs 
● Drøftelse om mødetider - måske udskoling kan flytte timer så mødetid er 9-15 

Udskoling: 

● Drøftelse om pizza party 

 

Medarbejderrepræsentanter 

Gammelelev aften på KGS afholdt med stor succes 

● Ca 60 deltagere - også nogle, der havde været med til at åbne Hjortespring skole 
● 8.kl solgte kage mm - samlede ind til deres lejrskole. Vi forventer at lave dette til en tradition 

 

Ledelse 

● Skoleudviklingssamtale 13/12 – Marie deltager 
● Logo – proces: Når det har været i Rettighedsrådet, bliver det præsenteret i bestyrelsen 
● Varieret undervisning - alle lærere har været på workshop 
● Musical i udskoling netop afholdt - fantastisk forestilling 
● Medarbejderfravær (fokus fra Herlev Bladet): KGS ligger pænt, men har stadig sygefravær, der arbejdes med. 

 

Bestyrelsesformand 

● Oplæg om principper for elevernes faglige og sociale udvikling er næsten færdigt og skal ud til 
medarbejderne. Sendes til Pia og Rune til gennemsyn. 

 

Skoleråd 

● Møde med tema om DGI partnerskab - et godt møde 
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Sammen om Skolen 
● Forventning, om at der i den kommende tid skal arbejdes med 

○ Arbejdsgrupper – lokal forankring på skolerne og på tværs 
○ Temaer: elevdemokrati, kultur på skolerne – vi hører mere 

 

Andet 

 

5. Kl. 17:50 Rettighedsrådet 
 

Ansvarlig: Ardi og Yosef 

 

Baggrund: Da KGS er en rettighedsskole, ønsker vi at være tæt på arbejdet i Rettighedsrådet. 

 

Formål: 

Skolebestyrelsen præsenteres for den seneste referatvideo fra Rettighedsrådet og får en status på arbejdet i Rådet. 

Hvis der er ting, som Rettighedsrådet gerne vil have drøftet i bestyrelsen, kan disse også bringes ind i bestyrelsen her. 

 

Referat: 

Besøg fra Unicef (recertificering) 

● Viste hvad vi har gjort og gør som rettighedsskole 

 

Drøftelse om 

● Ønske om tog rundt om skolen (begge) - med rettighederne 
● Skolecharter 

 

 

6. Kl. 18:00 Ferieplan 2025/26 
 

Ansvarlig: Jonas 

 

Baggrund:  

Den enkelte skolebestyrelse vedtager på baggrund af forslag fra Center for Dagtilbud og Skole skolens ferieplan. 

 

Formål: 

Skolebestyrelsen tager stilling til, om ferieplanen, som er udsendt fra forvaltningen, godkendes 

 

Bilag: Skolernes ferieplan 202526.docx 

 

Referat: 

Ferieplanen er godkendt 

 

7. Kl. 18:15 Rynkeby skoleløb - noget for KGS? 
 

https://docs.google.com/document/d/1n8KhLDpVBJHyFbWvaDeCYBAhZjt7mQFj/edit?usp=drive_link&ouid=101617295464825410260&rtpof=true&sd=true
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Ansvarlig: Marie og Lonni 

 

Baggrund:  
På sidste skolebestyrelsesmøde drøftede bestyrelsen et forslag om skolen vil deltage i Rynkeby skoleløb, hvor der 
løbes til fordel for børn med kritiske sygdomme. Bestyrelsen vurderede i drøftelsen, at der var brug for en grundigere 
præsentation af konceptet og en efterfølgende drøftelse af potentialerne, fordele, ulemper mv. i at deltage. Lonnie, 
forældre på mellemtrin og udskoling, præsenterer initiativet og deltager i drøftelsen.  

 

Formål:  

Skolebestyrelsen  

- præsenteres for Rynkeby skoleløb konceptet 
- Drøfter fordele og ulemper, herunder hvad det kræver af forældre og medarbejdere.  
- Tager stilling til næste skridt 

 

Bilag: https://www.team-rynkeby.dk/skoleloebet 

 

Referat: 

Bestyrelsen vil gå videre med at undersøge Rynkeby skoleløb konceptet og tager endelig beslutning efter næste møde. 
Skolen undersøger interesse fra udskoling og mellemtrin. 

Ideer: 

● Løb arrangeret af forældre i samarbejde med skolen 
○ Ekstra point for sjippe løb, klæd ud, el lign 
○ Evt. på stadion 

● Info til forældre om Vape mm. F.eks. SSP og en oplægsholder udefra 
● Fokus på fællesskab  

 

 

 

8. Kl. 19:00 Skolehjemsamarbejde (faciliteret) 
 

Ansvarlig: Jonas og Marie 

 

Baggrund:  

Elevernes udvikling og dannelse sker i samarbejde mellem forældre og skole og skolebestyrelsen skal derfor 
interessere sig for kvaliteten af skolens samarbejde med forældrene i de formaliserede møder og dialoger mellem 
skole og hjem, herunder skole-hjemsamtaler, forældremøder, meddelelsesbogen, netværksmøder mv. Bestyrelsen er 
særligt optaget af, hvordan rettighedsskolearbejdet på Kildegårdskolen kan understøtte mere elevinddragelse og 
medindflydelse i samarbejde mellem skole og hjem. 

 

Formål: 
Skolebestyrelsen  

- Præsenteres for skolens arbejde med forældresamarbejde og de møder og dialoger, der er mellem skole og 
hjem; skole-hjem-samtaler, forældremøder, dialogmøder, meddelelsesbog mv.  

- Drøfter i grupper erfaringer, ønsker og potentialer for mere elevinddragelse i de forskellige arenaer 
- Drøfter, hvordan bestyrelsen ønsker at sætte retning for elevinddragelse i forældresamarbejdet. 

 

Referat: 

Der var en god drøftelse om vigtigheden af et godt skole/hjem samarbejde og hvordan dette kan styrkes på KGS.  

https://www.team-rynkeby.dk/skoleloebet
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Bestyrelsen er optaget af at elevernes stemme er tydeligere i skole/hjem samarbejdet. 

 

9. Kl. 19:45 Indkomne forslag 
 

Forslag: Fælles oplæg for forældre (og evt. medarbejdere) i udskoling og slutningen af mellemtrin om nikotin 
forebyggelse (evt. alkohol også). 

 

Referat: 

Det undersøges om det kan være  en del af arbejdet omkring Rynkeby løb (se tidligere punkt) 

 

10.  Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen 
 

11.  Næste møde d. 18. december 
Vikardækning på KGS 

 

12.  Evt.  
 

Kontaktforældremøde for udskolingen i januar  

 

Der blev rejst en bekymring fra en forældrerepræsentant omkring mængden af vikartimer samt kvaliteten af nogle af 
disse timer. Det drejede sig om en enkelt klasse på 8. årgang. Ledelsen opfordrede til at tage direkte kontakt til den 
relevante leder. Skolebestyrelsen tager vikardækning generelt op som punkt på næste møde. 

 

 

 


